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 سه شـــنبه 21 بهمن مـــاه 1399  8
 1965 شـــماره  دوازدهم   سال   

مرا اسکن کنید

مدیرکلورزشوجواناناستانهمدان:
72قهرمانفراملىورزش

استانهمدانفردا
تجلیلمىشوند

مدیرکل  ورزشــی:  گروه  ســپهرغرب، 
ورزش و جوانان استان همدان، گفت: مراسم 
تجلیل از قهرمانان فراملی استان همدان در 

سال های 97 و 98 فردا برگزار می شود.
حمید سیفی با اشــاره به پیگیری های صورت 
گرفته و حمایت استاندار محترم همدان و مجمع 
نمایندگان اســتان در خصوص برگزاری مراســم 
تجلیــل از قهرمانان، گفــت: ارج نهادن به جایگاه 
قهرمانان و نشــان آوران اســتان از بــدو ورود به 
استان مورد توجه مســئولان بود که خوشبختانه 
با پیگیری ها و مســاعدت های لازم توســط مقام 
عالی وزارت، معاونین ایشــان، استاندار همدان و 
نمایندگان اســتان این مهــم را بیش از پیش در 

دستور کار قرار دادیم.
وی با بیان اینکه این مراســم روز سه شنبه 21 
بهمن ماه با حضور مســئولان کشــوری و استانی 
در محل اســتانداری همدان برگزار می شود، ادامه 
داد: با توجه به تعداد نشان های کسب شده توسط 
قهرمانان اســتان همدان در مســابقات جهانی و 
آســیایی در این همایش از 72 نشان آور تجلیل 

خواهد شد.
مدیرکل ورزش و جوانان استان همدان، تصریح 
کرد: از این تعداد 15 نفر نشان طلا و 7 نفر نشان 
نقره مســابقات جهانی، 17 نفر طلا، 10 نفر نقره 

و 4 نفر برنز مربوط به مسابقات آسیایی هستند.
وی افــزود: در کنار این عزیزان از 6 مربی، 14 
داور و یک پیشکســوت که در میادین بین اللملل 
برای اســتان همدان کســب افتخار کرده اند نیز 
تجلیل خواهد شــد تا پرونده تجلیل از قهرمانان 
استان در سال های گذشته بسته و بخشی از دین 

خود به قهرمانان را ادا کنیم.
ســیفی در پایان از برگــزاری همایش تجلیل 
از قهرمانان فراملی ســال 1399 در نیمه نخست 
ســال آینده خبر داد و گفــت: امیدواریم با برنامه 
ریزی های صورت گرفتــه و حمایت های بی دریغ 
مســئولین همدل اســتان همدان این مراسم به 

خوبی هرچه تمام تر برگزار شود.

ورزش از نگاه دوربینخبــر

بانوی کرمانشاهی قهرمان دو صحرانوردی کشور شد
مســابقات دو صحرانوردی نوجوانان دختر کشــور بــا قهرمانی »کوثر 

قاسمی« ورزشکار کرمانشاهی به پایان رسید.
رقابت های دو صحرانوردی قهرمانی نوجوانان کشور روز دوشنبه به میزبانی 

شهر خرم آباد و با حضور 40 ورزشکار از استان های مختلف برگزار شد.
در بخش انفرادی این مســابقات که در مسیری به طول چهار کیلومتر 
برگزار شد، کوثر قاسمی دختر ورزشکار کرمانشاهی توانست زودتر از بقیه 

به خط پایان برسد و عنوان قهرمانی را کسب کند.
در این بخش همچنین ستایش امینی از خراسان رضوی و رزیتا بخشی 

از چهارمحال و بختیاری نیز به ترتیب دوم و سوم شدند.
در بخش تیمی هم چهارمحال و بختیاری بر ســکوی قهرمانی ایستاد، 

خراسان رضوی دوم شد و اصفهان هم مقام سوم را کسب کرد.
در اســتان کرمانشــاه بالغ بــر 250 دونده به صورت رســمی فعالیت 

می کنند.

خانه شنا به استخری برای درآمدزایی 
تبدیل نشود

ضرورتتاسیسمدارسشنادرکردستان

هیئت شنای  رئیس  ورزشی:  گروه  سپهرغرب، 
کردستان گفت: خانه شنا نباید به استخری برای 
درآمدزایی تبدیل شود بلکه تمام زمان مفید این 
باید در اختیار رشد و پیشرفت ورزشکاران  خانه 

قرار گیرد.
ســعید ملک الکلامی در این بــاره اظهار کرد: هیئت 
شــنای کردســتان از دهه 60 با امکانات محدود شروع 
به کار کرده اســت تا جایی که در آن زمان حتی استخر 
سرپوشــیده هم نداشــته اســت، اما اکنــون به برکت 
انقلاب اســلامی بیش از 20 استخر سرپوشیده در تمام 

شهرستا ن های استان وجود دارد.
وی با اشــاره به تخصیص استخر شــهید ملک نیا به 
عنوان خانه شــنا در کردســتان، ابراز امیــدواری کرد، 
تاسیس خانه شــنا گام بسیار مهمی در راستای افزایش 

پیشرفت شنا در کردستان است.
وی ادامه داد: برنامه هیئت شنا از بدو بازگشایی خانه 
شنا کردســتان اســتعدادیابی دانش آموزان با همکاری 
آموزش و پرورش برای تربیت قهرمانان آینده کشــور و 

استان است.
     اجرای کلینیک های تخصصی برای ارتقا 

سطح مربیان شنا
دیگــر  برنامه هــای  از  داد:  ادامــه  ملک الکلامــی 
اســتعدادیابی  هیئت شنای کردستان، فعال کردن بخش 
واترپلوی اســتان و اجرای کلینیک های تخصصی برای 

ارتقا سطح مربیان است.
وی با اشاره به مشکل و دغدغه ای که درمورد شنای 
شهرســتان ها وجود دارد اشاره کرد و گفت: عدم توانایی 
انجام استعدادیابی در شهرستان ها از مهم ترین چالش ها 

در این حوزه است.
وی عنــوان کــرد: انتظار مــی رود اداره کل ورزش و 
جوانان در بحث واگذاری اســتخرها به بخش خصوصی 
جایگاه هیئت شــنا را در بــدو واگذاری ها با تخصیص 
بخشی از زمان این استخرها به هیئت شنا حفظ نماید.

وی در خصــوص برنامه ها و فعالیت های شــناگران 

در دوران کرونا گفت: اســتخرها از بدو شــیوع ویروس 
کرونا تعطیل شدند و باتوجه به این نکته که هر تمرینی 
باید در ماهیت همان رشــته ورزشی باشد، اما با وجود 
این مســائل نیز شناگران با تمرینات بدنسازی در خانه، 
دویدن و ســایر تمریناتی که آمادگی شــان را بالا ببرد؛ 

توان خود را حفظ نموده اند.
وی افزود: بر اســاس بخشنامه جدید وزارت بهداشت 
اســتخرها در صورت رعایت شــیوه نامه های بهداشتی 
خاص همچون افزایش فاصله بین ســانس ها به منظور 
ضدعفونی کردن، استفاده از یک دوم ظرفیت هر سانس، 
رعایت دز کلر در آب استخر و سایر شیوه نامه های مذکور 

در بخشنامه، اجازه بازگشایی پیدا کرده اند.
ملک الکلامی گفت: رسالت خانه شنا گسترش ورزش 
قهرمانی و در کنار آن ورزش همگانی است تا همه اقشار 
جامعه بتوانند از امکانات ایجاد شــده بهره کافی را برده 
و جامعه ای سالم و پاک از لحاظ جسمی و روانی داشته 

باشیم.
وی با اشــاره به هزینه های فراوان نگهداری استخرها 
و برگزاری اردوهای ورزشی افزود: خانه شنا نباید تبدیل 
به استخری برای درآمدزایی شود و باید تمام زمان مفید 
آن در اختیار رشد و پیشرفت این ورزش در استان باشد 
لذا از مســئولین انتظار داریم تا همــکاری لازم را با ما 
داشته باشند تا بتوانیم رسالت اصلی خودمان که همان 
ایجاد جامعه ای ســالم است را به بهترین شیوه به انجام 

برسانیم.
اهمیت تاسیس مدارس شنا در استخرهای کردستان

رئیس هیئت شــنای اســتان کردســتان با اشاره به 
اهمیت تاســیس مدارس شــنا در اســتخرهای استان 
افزود: با توجه به بخشنامه جدید فدارسیون شنا از زمان 
بازگشایی مجدد استخرها تمام استخرهایی که آموزش 
شنا را برگزار می کنند باید اقدام به تاسیس مدرسه شنا 

کنند.
وی ادامه داد: این اقدام در راســتای افزایش بازدهی 
ورزشکاران، رســمیت بخشیدن به آموزش شنا و صدور 
گواهینامه پایان دوره برای شرکت کننده ها در دوره های 

آموزشی است.
ملک الکلامی در پایان با اشاره به افتخارات هیئت شنا 
کردستان افزود: در بهمن ماه سالجاری دو نفر از مربیان 
استان از ســوی فدارسیون شــنا به کلینیک تخصصی 
مربیان برای افزایش سطح مهارت ها دعوت شده اند و در 
المپیاد هندوســتان سال 98 شناگران کردستانی موفق 

به کسب نشان نقره شدند.

یکاستانپشتیکتیم
سپهرغرب، گروه ورزشــی: راهیان تنها نیست، 
یک استان پشت این تیم ایستاده تا مبادا نوستالژی 
شــیرین روزگاران نه چندان دور فوتبال دیار سینه 
ســتبر ایران برای بار دوم قربانی تصمیمات برخی 

مسندنشینان این رشته شود.
6 ســال از آن روزها که همین مسندنشینان فدراسیون 
فوتبــال با یک تصمیــم عجولانه و غیرکارشناســی زمینه 
سقوط تیم محبوب جوانان کرمانشاهی به لیگ دسته دوم 
را رقم زدند، می گذرد. در این شــش ســال دیگر چشمان 
جوانان این شــهر و دیار از نزدیک مبهــوت جادوی هیچ 
مســتطیل سبزی نشد و صدای شادی و خروششان پس از 
هر گل گوش هیچ استادیومی را کر نکرد. 6 سال می گذرد 
و حالا که قانون می گوید، راهیان قربانی یک تصمیم اشتباه 

شده، همه یکصدا شده اند که بازگشتش را مطالبه کنند.
وقتی استاندار کرمانشاه خطاب به وزیر ورزش می گوید 
"اهمیت بازگشت راهیان به لیگ دسته اول برای این استان 
به اندازه یک پروژه مهم عمرانی اســت" این یعنی بازگشت 
راهیان خواســته مردم این استان اســت. خواسته جوانان 
عاشــق فوتبالی است که در این ســالها حسرت استانهایی 
را خــورده اند که یک تیم لیگی خــوب دارند، جوانانی که 
مجبور شــده اند به جای اینکه هیجاناتشــان را با فریادها 
و تشــویق های بی امان تیمشان روی ســکوهای استادیوم 
خالی کنند، در وجودشان سرکوبش کنند. مطالبه مسئولین 
دلسوزی است که دلشان می خواهد جوانان این شهر و دیار 
به جای پرسه زدن در خیابان ها و پارک ها و در آخر گرفتار 

شدن در دام ممنوعه ها، راه تندرستی را پیش بگیرند.
و حالا حکم دیوان عالی برای بازگشت راهیان در دستان 
مردی اســت که شش ســال برای احقاق این حق از دست 
رفتــه مردم کرمانشــاه جنگید، اما صاحبان کرســی ها در 
فدراســیون که فکرش را نمی کردند روزی محکوم شوند، 
ســنگ اندازی هایشان را شــروع کرده اند تا نگذارند این 
تیم حضوری دوباره در لیگ دسته اول فوتبال داشته باشد.
مســئولان فدراسیون فوتبال این روزها در کنار تقابل با 
باشگاه راهیان، با عدم تکمین به حکم قضایی، به نوعی وارد 

یک جدال با دستگاه قضایی نیز شده اند.
مدیرعامل باشــگاه راهیان نیز که برای تشــریح آخرین 
وضعیت پیگیری ها برای بازگشت تیمش به رقابت های لیگ 

دسته اول فوتبال میهمان ایسنا شده در این باره تاکید دارد 
که سرپرست فدراســیون موظف است حکم دیوان عالی را 
برای بازگشت تیم راهیان به لیگ دسته اول فوتبال اجرایی 
کند، در غیر اینصورت علاوه بر جریمه ای که فدراســیون 
بابت این تاخیر باید به باشگاه راهیان بپردازد، حتی دستگاه 
قضا می تواند حکم انفصال از خدمت سرپرســت فدراسیون 

را نیز صادر کند.
سلمان کریمی اضافه کرد: بهاروند سرپرست فدراسیون 
و فدراسیون نشینان فوتبال راهی جز تسلیم شدن در برابر 
قانون ندارند و اگر به رای دیوان عالی مبنی بر برگشت تیم 
راهیان به وضع سابق تکمین نکنند، به ازاء هر فصل تاخیر 
باید 20 تا 30 میلیارد تومان به باشــگاه راهیان خســارت 

پرداخت کنند.
وی تصریح کرد: اگر سرپرست فدراسیون حکم دادگاه را 
قبــول ندارد، چرا از همان زمان که پرونده در دادگاه بدوی 
در حال رســیدگی بود تا زمانی که بــه دادگاه عالی رفت، 
بــرای دفاع از تصمیم نابه حق وکیــل گرفت و از بیت المال 
هزینه های زیادی کرد تا در این پرونده راهیان را شکســت 

دهد.
مدیرعامل باشگاه راهیان کرمانشاه در ادامه به در پیش 
بودن انتخابات ریاســت فدراسیون فوتبال هم اشاره کرد و 
گفت: می خواهیم پیش از اینکه مجمع انتخابات فدراسیون 
برگزار شــود، موضوع بازگشت تیم راهیان را تعیین تکلیف 

کنیم.
وی بــا تاکید براینکه تیــم راهیان بــرای فصل آینده 
رقابت های لیگ دسته اول فوتبال باید حضور داشته باشد، 
اعلام کرد: همه مسئولین و رسانه های استان پای کار آمده 
اند و یکصدا شــده اند تا راهیان دوباره به لیگ برگردد و ما 
نیز می خواهیم هرچه سریعتر این اتفاق بیفتد تا بتوانیم تیم 

را هرچه سریعتر برای حضور در رقابت ها ببندیم.
کریمی خاطرنشــان کرد: ســال 1386 بــرای یکی از 
تیم های لیگ برتری هم همین داستان سقوط تیم راهیان 
تکرار شــد، اما آنها نیز با گرفتن حکم دیوان عالی اعاده به 
وضع سابق شــدند، پس تکرار این ماجرا برای تیم راهیان 

هم امکانپذیر است.
وی در پاســخ به این ســوال که دلیــل اصلی مخالف 
فدراسیون فوتبال برای بازگشت تیم راهیان چیست، گفت: 

همانطور که اســتاندار کرمانشاه هم چند روز پیش در سفر 
وزیر ورزش به استان گفت، ما هم درک نمی کنیم که چرا 
سرپرست فدراسیون با بازگشت تیم ما مخالفتی بی اساس 

و بی منطق دارد.
مدیرعامل باشــگاه راهیان در ادامــه به همدلی که این 
روزها در اســتان برای بازگشت تیم راهیان بوجود آمده هم 
اشــاره کرد و گفت: رسانه های اســتان در این مدت برای 
بازگشت تیم شهرشان همدل و یکصدا شده اند که جا دارد 
از همه آنها قدردانی کنم و امیدوارم این همراهی و همدلی 
برای رسیدن این مطالبه به گوش مسئولین کشوری ادامه 
پیدا کندو نگذارند که حق جوانان این استان پایمال شود.

وی افزود: همچنین استاندار کرمانشاه، مجمع نمایندگان 
اســتان و دیگر مسئولین استانی نیز همه پای کار آمده اند 
تا مطالبه مردم کرمانشــاه را به گوش مســئولین کشوری 

برسانند و نگذارند حق جوانان این استان از بین برود.
کریمی با تاکید براینکه تنها دغدغه اش برای بازگشت تیم 
راهیان به لیگ دسته اول فوتبال جوانان کرمانشاهی هستند، 
عنوان کرد: با جریمه ای که از فدراســیون گرفته ام و حتی با 
فروش امتیاز تیمم می توانم یک زندگی راحت را داشته باشم 
و دردســرهای این چنینی را به جان نخرم، چراکه باحضور در 
رقابت های لیگ علاوه بر هزینه هایی بالایی که باید برای خرید 
بازیکن از خارج از اســتان بدهیم، برای هر بازی خارج از خانه 
هم بیــش از 100 میلیون تومان باید هزینــه کنیم، اما این 
تیم متعلق به مردم و جوانان کرمانشــاهی است و برای آن ها 

می خواهیم که همچنان بماند.
ســازمان لیــگ فوتبال در فصــل 94 – 93 تصمیم به 
کاهش تعداد تیم های حاضر در لیگ های برتر، دســته اول، 
دســته دوم و دسته سوم کشور گرفت. با اجرایی شدن این 
تصمیم تیم راهیان)شــیرین فراز سابق( کرمانشاه از جمله 
تیم هایی بود که از لیگ دســته اول به دســته دوم سقوط 

کرد.
مسئولان این باشگاه که سقوط این تیم را خلاف مقررات 
و باعث کم شدن ارزش تیمشان می دانستند، پیگیری های 
قضایی را برای شکایت از فدارســیون و سازمان لیگ آغاز 
کردند. شش ســال پیگیری باشگاه راهیان سرانجام نتیجه 
داد و این باشــگاه اخیرا توانسته حکم قطعی بازگشت تیم 
را به لیگ دسته اول فوتبال کشور را از دیوان عالی بگیرد.


